

Skolebestyrelsesmøde

Dato: 25. november 2024

Tid: 17.00- 19.00

Sted: Personalerummet

Indkaldt af: Monica

Referent: Teddy

Ordstyrer: Monica

Deltagere: Carsten Nielsson, David Sommer, Mikael Lillebæk Clausen, Kristina Marker Pedersen, Kathrine Roed Reimers, Jacob Therkildsen Madsen, Teddy Madsen, Iben Strudsholm, Karin Nebel, Freya 7. klasse, Monica Skovbølling Kruse

Afbud: Signe B. Søndergaard, Gustav 9. kl.,

Dagsorden	Indhold/ramme	Ref.
1. Velkommen Kommentarer til ref. / Monica		Monica byder velkommen. Ingen kommentarer til seneste ref.
2. Velkommen til elevrødderne + Carsten som ny forældrerep. I stedet for Steen / Monica 10 min		Velkommen til Freya til 7. kl., Iben og Carsten (ny for Steen). Freya præsenterer sig selv. Iben præsenterer sig selv. Carsten præsenterer sig selv. Den øvrige SB præsenterer sig selv og for de nye. Monica fortæller lidt om hvad en SB laver og hvem den består af. Konstituering: Der må ikke være en deling af formandsposten. Man må dog godt fordele opgaver mellem SB medlemmer. Iben vil gerne være formand, og David som næstformand. Jacob har også budt ind på næstformandsposten. Iben : Formand David: Næstformand. David og Iben laver invitation til forældrerådene til den 8.1.25 – 17.00-18.30 ..
3. Haludvalg / Jacob 5 min	Orientering fra halbestyrelses- møde – udvalgsposter – hvem?	Der tales meget drift. Det er nævnt hvorfor vejen er blevet blokket uden at hallen er blevet

		<p>hørt. Der er materiale fra skolen der skal i hallen og retur, som er nemmere via "brandvejen". Skolen har forsøgt at lave sikker skolevej, og har ikke tænkt at det ville genere hallen. Vi vil gerne samarbejde. Vi arrangerer et møde (MK). Kan den evt. lukkes med en bom som kan åbnes med nøgle? Næste halmøde 12.12.24.</p>
4. Tilbage melding fra forældremøder/ Monica 5 min	Orientering	<p>Forældre rødderne vil gerne holde med SB, men det er svært at få alle samlet.</p> <p>David: opbakning fra 3. kl. til fællesmødet med forældre rødderne. Der blev spurgt omkring tilsyn på legepladserne. Der er en sikkerhedsgennemgang. KR og Karin sidder i et udvalg hvor de arbejder på at gøre noget ved legepladsen. (en mor i 0.kl).</p> <p>Karin: hvordan forvaltes støttetimer? Det gør vi!</p> <p>Ressourcefordelingen ift. penge til skolen. Principper for inklusion. Ny overskrift "flere børn i lokale institutioner"! 6.30-17.00?</p> <p>Fællesmøde 8.1.25. – 17.00-18.30.</p> <p>Sammen med skolens personale 23.1.25. 17-19</p>
5. Tilbage melding fra dialogmøde / Monica 10 min	Orientering	
6. Tilbage melding fra skolebestyrelseskursus / SB 10 min	Orientering	
7. Sygefravær / Teddy 10 min	Orientering	Ikke meget sygdom. Det vi har er det klassiske årstidsbestemte.
8. Principper – Hvilke principper tager vi op? Skolen vil gerne have en drøftelse omkring flere måder at medbringe forskellige online enheder / Monica 5. min	Beslutning omkring det videre arbejde	Skal vi fast kigge på to principper pr. år. Enten bestående eller måske nye ønsker til principper. Gælder principperne for både skole og SFO? Som udgangspunkt ja! Iben problematiserer brugen af skærm i klub 56 og vil gerne kigge ind i princippet ift. brugen

		<p>her. SFOén skal være med i arbejdet omkring dette for at få ejerskab. Hvordan finder vi de gode kommunikationsveje mellem fx SFO og SB.</p> <p>Principperne vi har nu er ministerielt bestemt med en lidt anden overskrift.</p> <p>Hvad med smartwatchens, og andre devises? Hvad tænker elevrådet/Freya? Indsamle tlf. er irriterende (siger eleverne). Vi kan høre eleverne via elevrådet. Kan vi kigge på princippet om digital dannelse igen? Hvordan bruger vi princippet?</p> <p>Mikael og David mødes og kigger på princippet omkring digital dannelse.</p>
<p>9. Møde for nye forældreråd / Monica + forældrerep. 10 min</p>	<p>Beslutning skal? – skal ikke? Hvornår? – hvordan?</p>	
<p>10. Nyt fra elevråd</p> <ul style="list-style-type: none"> - TR - SFO - Skole - Personalerep. <p>10 min</p>		<p>Freya: AI har været et emne på et møde i Vejle. Hvordan kan det bruges.</p> <p>KR: 9. kl. har været på lejrskole i august. Naturens dag sammen med naturlauget. Vi har haft emnerne 500 års jubilæum og projektopgave i de seneste 2 A-uger. Bag for en sag i 6. kl. LUS på hold i indskolingen.</p> <p>Juleklippedag den 29.11.24.</p> <p>Terminsprøver for 8. og 9. kl.</p> <p>Udvalgt blandt Vejles skoler til at få del i 50 mio.kr puljen til at gøre noget ift. elever med særlige udfordringer. Vi ved mere efter den 3.12.24. Drøftelser omkring AI, Vores folkeskole og det kommende skoleår.</p>
<p>11. Kvalitet i forældresamarbejdet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Uddannelse og læring er i gang med at udarbejde pejlemærker for de professionelle arbejder med at 	<p>Orientering og drøftelse med tilbagemelding til U&L</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vidensnotat om skole-hjem samarbejde vedlægges 	<p>Monica fortæller kort omkring punktets indhold via en dias præsentation.</p>

skabe kvalitet i forældresamarbejdet / Monica 30 min		
12. EVT. / Monica 5 min	Orientering – emner vi kan tage op senere	Forpligtende fællesskaber og flere børn i lokale fællesskaber. Hvad skal der til og hvordan?
13. Tak for i dag	Kommende SB møde 8.1.25 19- 21.	